

国际中国语言学学会第 28 届年会

第二号通知

会议地点：中国 浙江省 杭州市
会议承办单位：浙江大学 外国语言文化与国际交流学院
会议日期：2020 年 5 月 15 日-17 日
论文摘要投稿截止日期：2020 年 1 月 10 日
论文摘要评审意见通知日期：2020 年 2 月 28 日
IACL 主页：<http://www.iacling.org>
IACL-28 会议主页：<http://www.iacl28.com>
咨询及投稿邮箱：iacl28@126.com
通知及公告邮箱：iacl28hangzhou@gmail.com
EasyChair 摘要提交：<https://easychair.org/conferences/?conf=iacl28>

自“国际中国语言学学会第 28 届年会征文启事”发布以来，会务组陆续收到一些邮件，咨询投稿及参会相关事宜，为方便学界同仁做好投稿及出行计划，现将相关事项重申如下，望周知。

国际中国语言学学会第 28 届年会(The 28th Annual Conference of the International Association of Chinese Linguistics, IACL-28)定于 2020 年 5 月 15-17 日在浙江大学召开，年会由国际中国语言学学会主办，浙江大学外国语言文化与国际交流学院承办。国际中国语言学学会年会每年召开一次，旨在推进对汉语及中国境内诸语言(方言)的科学研究，自 1992 年于新加坡创办以来，过去二十多年，会议已先后在亚洲、欧洲、澳洲、北美等多个地区举办，吸引了众多对汉语语言学及中国境内语言(方言)有研究兴趣的学者和学生参加，成为中国语言研究最重要的学术交流场合之一。

会议主题

汉语及中国境内诸语言(方言)的各方面研究

来稿类型

常规稿件
YSA 奖参评稿件
YSA/MJH 奖参评稿件
YSA/IRA 奖参评稿件

重要时间节点

摘要提交截止日期：2020 年 1 月 10 日
录用名单公布日期：2020 年 2 月 28 日

摘要格式

篇幅	1 页（含例句和（部分）参考文献）
版式	普通信纸尺寸（letter size） 四周边距 1 英寸（1 inch）
语言	英文；中文
字体（英文）	Times New Roman, 12 号
字体（中文）	宋体，小四
行距	单倍行距
文件格式	PDF 文档 摘要录用后，须再提交一份文档，该文档应采用适合编辑的文件格式（如 *.doc 或 *.docx）
署名	摘要匿名提交，但提交时应在 EasyChair 中提供您的详细联系方式，这些信息将不为审稿人所见。

提交方式

常规稿件

第一步：EasyChair 在线提交

a) 摘要

至 <https://easychair.org/conferences/?conf=iacl28>

YSA/MJH/IRA 奖参评稿件

第一步：EasyChair 在线提交

a) 摘要

至：<https://easychair.org/conferences/?conf=iacl28>

第二步：邮件提交

a) 论文全文

b) 年龄证明

c) 职称证明

至 iacl28@126.com

邮件标题：YSA 或 YSA/MJH 或 YSA/IRA

联系我们

IACL 主页：<http://www.iacling.org>

IACL-28 主页：<http://www.iacl28.com>

IACL-28 投稿及咨询：iacl28@126.com

IACL-28 通知及公告：iacl28hangzhou@gmail.com

地址：浙江省杭州市西湖区余杭塘路 866 号 310058，浙江大学 外国语言文化与国际交流学院

国际中国语言学学会第 28 届年会组委会

The 28th Annual Conference of the International Association of Chinese Linguistics

Second Call for Papers

Location: Hangzhou, Zhejiang, P. R. China
Host: School of International Studies, Zhejiang University
Dates: May 15, 2020 - May 17, 2020
Submission Deadline: January 10, 2020
Notification of Acceptance: February 28, 2020
IACL Homepage: <http://www.iacling.org>
IACL-28 Homepage: <http://www.iacl28.com>
Email (Submission / Q&A): iacl28@126.com
Email (Notification): iacl28hangzhou@gmail.com
EasyChair Submission: <https://easychair.org/conferences/?conf=iacl28>

Since the release of the first *Call for Papers of IACL-28*, the organizing committee of IACL-28 has been receiving numerous emails consulting abstract submission and conference attendance. To facilitate the abstract (paper) submission and trip planning of our academic peers, the organizing committee hereby repeats the relevant information, wishing to be known by interested individuals.

The 28th Annual Conference of the International Association of Chinese Linguistics (IACL-28) will be held on May 15-17, 2020 at Zhejiang University, P. R. China. The conference is overseen by the International Association of Chinese Linguistics and held by School of International Studies, Zhejiang University. The annual conferences of IACL are devoted to the promotion of scientific research on Chinese languages and their dialects. Since its creation in Singapore in 1992, the annual conferences of IACL had been held at various prestigious institutions of Asia, Europe, Australia, and North America over the past 20 plus years. The annual conference of IACL has become a major conference for scholars and students around the world working on various aspects of Chinese linguistics and related studies.

Theme of IACL-28

Scientific Researches on Chinese Languages and Dialects

Types of Paper Contribution

Regular Contribution

YSA Contribution
YSA/MJH Contribution
YSA/IRA Contribution

Important Dates

Deadline of Abstract Submission: January 10, 2020

Notification of Acceptance: February 28, 2020

Formatting Your Abstracts

Length	Accepted abstracts should be no longer than 1 page (including examples and (selected) references)
Page Layout	letter size (using 1 inch margins on all sides)
Language	English; Chinese
Font (English)	Times New Roman, 12pt
Font (Chinese)	Songti(宋体), 12pt(小四)
Line Spacing	Single
File Format	PDF document Accepted abstracts will later be requested in an editable format (e.g. *.doc or *.docx)
Authorship	The abstracts themselves should be submitted anonymously, but you still need to provide your detailed contact information in EasyChair on submission. This information will not be visible to reviewers.

Submission Guidelines

Regular Contribution

Step 1: EasyChair online submission of:

a) abstract

to <https://easychair.org/conferences/?conf=iacl28>

YSA/MJH/IRA Contribution

Step 1: EasyChair online submission of

a) abstract

to <https://easychair.org/conferences/?conf=iacl28>

Step 2: Email Submission of

a) full paper

b) proof of age

c) proof of academic rank

to iacl28@126.com

Subject: YSA or YSA/MJH or YSA/IRA

Contact Us

IACL Homepage: <http://www.iacling.org>

IACL-28 Homepage: <http://www.iacl28.com>

Email (Submission / Q&A): iacl28@126.com

Email (Notification): iacl28hangzhou@gmail.com

Address: School of International Studies, Zhejiang University, 866 Yuhangtang Rd, Hangzhou P.R. China. 310058

The Organizing Committee of IACL-28